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Město Bělá pod Bezdězem
Z Á P I S

2. jednání Zastupitelstva města Bělá pod Bezdězem, které se konalo dne 9. 4. 2025 od 17:00 v
Valdštejském sálu v prostorách Zámku č.p. 1

Tento zápis není doslovným záznamem průběhu jednání.
Zápis zachycuje přítomné osoby, předložené návrhy, výsledky hlasování a přijatá usnesení.

Přítomni: Roman Dubec, Bc. Radek Fejfar, Lukáš Hentek, Matouš Horčička, Mgr. Petra Horčičková,
Miloš Jirdásek, Ing. Milan Lomoz, Mgr. Martin Mencl, Iveta Orolínová, Mgr. Milan Peterka, Mgr. Libor
Šimůnek MPA, Martin Toman, Jitka Tošovská, Ing. Jaroslav Verner, Mgr. Květuše Vernerová, Lukáš
Voleman, Karel Vrabec
Omluveni: Roman Dušek DiS., Dušan Hýbner, Ing. Ondřej Kaloč, Luděk Kaňka
Pracovníci městského úřadu: Stanislav Beran, Bc. Barbora Husáková DiS., Ing. Pavlína Rylichová
Tajemník: Ing. Jana Vltavská
Zapisovatel: Kristýna Svobodová
Ověřovatelé zápisu: Matouš Horčička, Martin Toman
Návrhová komise: Mgr. Libor Šimůnek, MPA, Ing. Milan Lomoz, Mgr. Miloš Peterka

Úvodní text:

Starostka města Bělá pod Bezdězem, paní Jitka Tošovská, zahájila jednání v 17:05. Konstatovala, že
byly dodrženy všechny zákonné povinnosti ohledně jeho svolání. Následně informovala o přítomnosti
17 zastupitelů. Jednání bylo tedy usnášeníschopné. Starostka města následně informovala o
pořizování zvukového záznamu pro účely vyhotovení zápisu z jednání. Neupravený zvukový záznam
bude zveřejněn zároveň se zápisem z jednání na webových stránkách města na dobu do příštího
jednání ZM.

Zápis z jednání ze dne 05.02.2025 byl zveřejněn na úřední desce, vývěskách a internetových
stránkách města.

Následně bylo přistoupeno k samotnému jednání.

A) Zahájení jednání

1. Program jednání, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise

Diskuze:
VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU:
Starostka města navrhla, aby ověřovateli zápisu byli pan Matouš Horčička a pan Martin Toman.  Nikdo
z přítomných neměl pozměňující návrh. Následně tedy bylo přistoupeno k hlasování o návrhu tak, jak
byl předložen.
Hlasování H1 - 17-0-0
Předložený návrh byl všemi přítomnými členy ZM schválen.

VOLBA NÁVHROVÉ KOMISE:
Starostka města navrhla, aby návrhová komise pracovala ve složení: předseda Mgr. Libor Šimůnek,
MPA, členové pan Mgr. Milan Peterka a pan Ing. Milan Lomoz. Nikdo z přítomných neměl pozměňující
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návrh. Následně tedy bylo přistoupeno k hlasování o návrhu tak, jak byl předložen.
Hlasování H2 - 17-0-0
Předložený návrh byl všemi přítomnými členy ZM schválen.

Kontrolou nad sčítáním hlasů a zhotovením zápisu byla pověřena Kristýna Svobodová.

PROGRAM JEDNÁNÍ:
Jednání pak pokračovalo hlasováním o přeloženém programu jednání, který byl zastupitelům řádně
zaslán.

Program jednání:
A) Zahájení jednání
1. Program jednání, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise
2. Kontrola usnesení
B) RaMM - Investiční záležitosti, dotační záměry
3. Rozdělení finančních prostředků v rámci Programu regenerace
C) RaMM - Majetkové záležitosti
4. Možnost využití předkupního práva na odkup nemovitosti - chata na koupališti, ev.č. 084
5. Žádost o odkoupení městských pozemků - lokalita u mostu za novou čtvrtí
6. Informace k žádosti o odkup části pozemku Družební ul. - p.č. 1140/15
7. Informace o možnosti daru - kostel sv. Václava
8. Návrh na bezúplatný převod pozemků mezi městem a Středočeským krajem
D) Finanční odbor
9. Návrh rozdělení dotací na činnost sportovních oddílů a zájmovou činnost v roce 2025 v kompetenci
Rady města – programy č. 3 + individuální žádosti
10. Rozpočtové opatření č.2/2025
11. Dodatek č.10 ke smlouvě o předání majetku k hospodaření, která je součástí Zřizovací listiny
příspěvkové organizace Mateřská škola Bělá pod Bezdězem
12. Dodatek č. 11 ke smlouvě o předání majetku k hospodaření, která je součástí Zřizovací listiny
příspěvkové organizace Základní škola Bělá pod Bezdězem
13. Návrh Opatření obecné povahy pro stanovení místního koeficientu
E) Interpelace zastupitelů a občanů, závěr jednání
14. Interpelace zastupitelů a občanů
15. Závěr

Starostka města dala členům ZM prostor pro položení pozměňujících návrhů k programu
jednání.

Ing. Milan Lomoz: předložil návrh na zařazení bodu o delegování zástupce města Bělá pod
Bezdězem na Valné hromady společnosti Bělská Investiční s.r.o.. Valná hromada společnosti se má
pravděpodobně konat do doby konání dalšího jednání ZM, a je tedy nutné delegovat zástupce, který
město na Valné hromadě zastoupí. Zástupce je vždy delegován na rok a tato doba již uplynula.

Starostka následně přistoupila k hlasování o celém programu jednání v nově přidaným bodem. 
Hlasování H3 - 16-0-1
Bod předložený Ing. Lomozem bude zařazen na program jednání ZM dne 09.04.2025.

Program jednání po vložení bodu Ing. Lomoze:

A) Zahájení jednání
1. Program jednání, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise
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2. Kontrola usnesení

B) RaMM - Investiční záležitosti, dotační záměry
3. Rozdělení finančních prostředků v rámci Programu regenerace

C) RaMM - Majetkové záležitosti
4. Možnost využití předkupního práva na odkup nemovitosti - chata na koupališti, ev.č. 084
5. Žádost o odkoupení městských pozemků - lokalita u mostu za novou čtvrtí
6. Informace k žádosti o odkup části pozemku Družební ul. - p.č. 1140/15
7. Informace o možnosti daru - kostel sv. Václava
8. Návrh na bezúplatný převod pozemků mezi městem a Středočeským krajem

D) Finanční odbor
9. Návrh rozdělení dotací na činnost sportovních oddílů a zájmovou činnost v roce 2025 v kompetenci
Rady města – programy č. 3 + individuální žádosti
10. Rozpočtové opatření č.2/2025
11. Dodatek č.10 ke smlouvě o předání majetku k hospodaření, která je součástí Zřizovací listiny
příspěvkové organizace Mateřská škola Bělá pod Bezdězem
12. Dodatek č. 11 ke smlouvě o předání majetku k hospodaření, která je součástí Zřizovací listiny
příspěvkové organizace Základní škola Bělá pod Bezdězem
13. Návrh Opatření obecné povahy pro stanovení místního koeficientu

E) Podání na stůl
14. Návrh delegáta na valné hromady Bělské Investiční, s.r.o.

F) Interpelace zastupitelů a občanů, závěr jednání
15. Interpelace zastupitelů a občanů
16. Závěr

Starostka města konstatovala, že jednání bude pokračovat obvyklým zpsůobem. Po přečtení návhru
bude otevřena rozprava a o návrhu bude veřejně hlasováno.

2. Kontrola usnesení

Diskuze:
Ing. Jana Vltavská, tajemnice: informovala přítomné o přehledové tabulce, která reflektuje
usnesení, která jsou v různých fází rozpracovanosti.
Zastupitelé vzali na vědomí přehled kontroly usnesení.

B) RaMM - Investiční záležitosti, dotační záměry

3. Rozdělení finančních prostředků v rámci Programu regenerace

usnesení č. 8/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem, rozhoduje ve věci rozdělení finanční kvóty 1.000.000Kč,
která byla Ústřední komisí Ministerstva kultury pro Program regenerace městských památkových
rezervací a zón dne 30.01.2025 schválena Rozpisem státní finanční podpory v Programu regenerace
městských památkových rezervací a městských památkových zón 2025, přidělením částky 330.000Kč
na obnovu okenních výplní děkanství č.p. 150 v Kostelní ul. v Bělé pod Bezdězem vedeného v ÚSKP
ČR pod číslem rejstříku 17554/2-1463, přidělením částky 250.000Kč na obnovu úseku severní části
městského opevnění u školní zahrady v Bězdězské ul. v Bělé pod Bezdězem vedeného v ÚSKP ČR pod
číslem rejstříku 37059/2-1457 a přidělením částky 420.000Kč na opravu statických závad v kapli sv.



č. j. ASIST/508/2025 4/9

Josefa na zámku č.p. 1 v Bělé pod Bezdězem, vedené v ÚSKP ČR pod číslem rejstříku 21751/2-1460.

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

usnesení č. 9/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem, dle Zásad Ministerstva kultury České republiky pro užití a
alokaci státní finanční podpory v Programu regenerace městských památkových rezervací a
městských památkových zón 2025, schvaluje poskytnutí povinného finančního podílu města na II.
etapu obnovy okenních výplní děkanství č.p. 150 v Kostelní ul. v Bělé pod Bezdězem, vedeného v
ÚSKP ČR pod číslem rejstříku 17554/2-1463, ve výši 70.000Kč.

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

C) RaMM - Majetkové záležitosti

4. Možnost využití předkupního práva na odkup nemovitosti - chata na koupališti, ev.č.
084

Diskuze:
Mgr. Horčičková: z jakého důvodu paní navýšila navrhovanou kupní cenu od minulého jednání?
Ing. Rylichová: s paní byla sjednána schůzka, na které byla informována o všech podmínkách a
okolnostech celé věci. Prodávající městu sdělila, že trvá na částce 450.000,- Kč a buď město částku
akceptuje nebo chatu poskytne jinému kupci.
Následně proběhla diskuze mezi zastupiteli a vedoucí odboru RaMM na toto téma.

usnesení č. 10/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje nevyužití předkupního práva na odkup chaty s
ev.č. 084, nezapsané v katastru nemovitostí a umístěné v areálu městského koupaliště, od
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.

Hlasování: Pro: 14, Proti: 2 (P. Horčičková, I. Orolínová), Zdrželo se: 1 (L. Hentek)

5. Žádost o odkoupení městských pozemků - lokalita u mostu za novou čtvrtí

usnesení č. 11/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem neschvaluje prodej pozemků: p.č. 980/1 ostatní plocha,
neplodná půda o výměře 152 m2, p.č. 979/6 trvalý travní porost o výměře 309 m2, p.č. 967/34 ostatní
plocha, ostatní komunikace o výměře 146 m2, p.č. 967/36 orná půda o výměře 234 m2, p.č.1048/2
trvalý travní porost o výměře 692 m2, p.č. 1048/4 trvalý travní porost o výměře 25 m2, to vše v k.ú.
Bělá pod Bezdězem
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx.

Hlasování: Pro: 12, Proti: 0, Zdrželo se: 5 (L. Hentek, M. Horčička, P. Horčičková, M. Jirdásek, I.
Orolínová)

6. Informace k žádosti o odkup části pozemku Družební ul. - p.č. 1140/15

Diskuze:
Zastupitelé diskutovali nad tímto bodem.
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Mgr. Mencl: předložil protinávrh na vytvoření usnesení se stanoviskem nabídnout zájemci o odkup
25m2 z původní velikosti pozemku tak, aby došlo k jeho narovnání,

Původně připravené usnesení bylo o neprodeji celé části pozemku. V případě přijmutí protinávrhu a
nabídnutí jiné velikosti bude se zájemcem zahájeno jednání o potencionální kupní ceně.

Mgr. Horčičková: položila dotaz zda je zde vytvořen cenový odhad?
Ing. Vltavská, Ing. Rylichová: cenový odhad vytvořen není. MÚ doporučil diskutovat s RM různé
varianty a RM vznesla stanovisko o neprodeji tohoto pozemku. V případě, že RM doporučí neprodej,
tak se odhad nevypracovává.

ZM diskutovalo a naformulovalo znění protinávrhu ve spolupráci s tajemnicí MÚ paní Ing. Janou
Vltavskou.

Předložený protinávrh byl přijat, o původním předloženém hlasování se nehlasovalo.

usnesení č. 12/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem ukládá zajistit přípravu materiálu se souhlasným
usnesením o prodeji části pozemku p.č. 1140/15 o výměře 25 m2 na příští jednání ZM.

Hlasování: Pro: 15, Proti: 0, Zdrželo se: 2 (Mgr. K. Vernerová, J. Tošovská)

7. Informace o možnosti daru - kostel sv. Václava

Diskuze:
Na základě dotazů jednotlivých členů ZM byla zahájena diskuze nad záměrem a využitím kostela,
pokud by ho město jako dar přijalo. Všichni přítomní zastupitelé souhlasily, aby jednání o přijetí daru
kostela sv. Václava pokračovalo.

8. Návrh na bezúplatný převod pozemků mezi městem a Středočeským krajem

usnesení č. 13/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje bezúplatný převod městských pozemků p.č. 773
ostatní plocha o výměře 2.149m2, p.č. 806/3 ostatní plocha o výměře 525m2, p.č. 812/8 ostatní plocha
o výměře 930m2, p.č. 818/1 ostatní plocha o výměře 276m2, p.č. 818/2 ostatní plocha o výměře
524m2, p.č. 818/3 ostatní plocha o výměře 378m2, p.č. 818/4 ostatní plocha o výměře 24m2, to vše v
k.ú. Bezdědice a bezúplatný převod pozemků p.č. 2886/5 ostatní plocha o výměře 920m2, p.č. 3213/1
ostatní plocha o výměře 90m2, p.č. 3213/11 ostatní plocha o výměře 28m2, p.č. 3213/40 ostatní
plocha o výměře 33m2, p.č. 3213/9 ostatní plocha o výměře 97m2, p.č. 2410/6 zahrada o výměře
13m2, p.č. 2410/8 zahrada o výměře 3m2, to vše v k.ú. Bělá pod Bezdězem z vlastnictví Města Bělá
pod Bezdězem IČO: 237434, Masarykovo náměstí 90, 294 21 Bělá pod Bezdězem do vlastnictví
Středočeského kraje, IČO: 70891095, Zborovská 81/11, 150 00 Praha 5 - Smíchov.  

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

usnesení č. 14/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č.  st. 1692
zastavěná plocha a nádvoří o výměře 58m2, p.č. 817/62 ostatní plocha o výměře 22m2, p.č. 2812/27
ostatní plocha o výměře 24m2, p.č. 2812/42 ostatní plocha o výměře 569m2, p.č. 3213/5 ostatní
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plocha o výměře 23m2, p.č. 3213/6 ostatní plocha 113m2, p.č. 3213/8 ostatní plocha o výměře 26m2,
p.č. 3213/12 ostatní plocha o výměře 470m2, p.č. 3213/13 ostatní plocha o výměře 922m2, p.č.
3213/32 ostatní plocha o výměře 671m2, p.č. 3213/33 ostatní plocha o výměře 805m2, to vše v k.ú.
Bělá pod Bezdězem a pozemku p.č. 804/24 ostatní plocha o výměře 380m2 v k.ú. Bezdědice z
vlastnictví Středočeského kraje, IČO:70891095, Zborovská 81/11, 150 00 Praha 5 - Smíchov do
vlastnictví Města Bělá pod Bezdězem, IČO:237434, Masarykovo náměstí 90, 294 21 Bělá pod
Bezdězem.

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

D) Finanční odbor

9. Návrh rozdělení dotací na činnost sportovních oddílů a zájmovou činnost v roce 2025 –
programy č. 3 + individuální žádosti

Diskuze:
Starostka města sdělila přítomným, že zástupce Ballon Clubu Bílá Hlína, z.s. ji informoval o tom, že
se v letošním roce nebude konat ,,Balonové hemžení''. Spolek tedy žádá o stáhnutí žádosti o dotaci,
kterou původně předložily. ZM vzalo tuto informaci na vědomí.

Zastupitelé diskutovali především nad částkou, která byla navržena pro SK Bělá pod Bezdězem. Byly
prezentovány částky předložené SK Bělá pod Bezdězem, správcem rozpočtu a Sportovní komisí. Po
diskuzi byla navržena částka 515.000,- Kč, která byla zaznamenána do usnesení a následně
schválena.

usnesení č. 15/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje přesun žádosti spolku SK Bělá pod Bezdězem, z.s.,
sídlem Mělnická 284, 294 21 Bělá pod Bezdězem, IČ: 14803925 z Programu č.3 do individuálních
žádostí.

Hlasování: Pro: 16, Proti: 0, Zdrželo se: 1 (M. Jirdásek)

usnesení č. 16/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje poskytnutí dotace pro 1. FC Bělá pod Bezdězem,
z.s., sídlem Lidová 786, Bělá pod Bezdězem, IČ: 22730524 na celoroční činnost roku 2025 ve výši
285.000,- Kč, a to na základě veřejnoprávní smlouvy dle vzoru v příloze č.5.

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

usnesení č. 17/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje poskytnutí dotace pro TJ Sokol Bělá pod
Bezdězem – házená, sídlem Tyršova 396, Bělá pod Bezdězem, IČ: 42775540 na celoroční činnost roku
2025 ve výši 350.000,- Kč, a to na základě veřejnoprávní smlouvy dle vzoru v příloze č.5.

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

usnesení č. 18/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje poskytnutí dotace pro SK Bělá pod Bezdězem,
z.s., sídlem Mělnická 284, Bělá pod Bezdězem, IČ: 14803925 na celoroční činnost roku 2025 ve výši
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515.000.,-Kč, a to na základě veřejnoprávní smlouvy dle vzoru v příloze č.5.

Hlasování: Pro: 11, Proti: 1 (J. Tošovská), Zdrželo se: 5 (L. Hentek, M. Horčička, P. Horčičková, M.
Lomoz, I. Orolínová)

10. Rozpočtové opatření č.2/2025

usnesení č. 19/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje rozpočtové opatření č. 2 roku 2025 v předloženém
znění, kdy dochází k navýšení příjmů z prodeje pozemků o 100.000,- Kč, navýšení příjmů z dotací
o 5.397.348,53 Kč, navýšení běžných výdajů o 4.162.095,80 Kč, a navýšení kapitálových výdajů
o 2.920.000,- Kč, celkový schodek rozpočtu se zvyšuje na -19.000.788,76 Kč.

Hlasování: Pro: 14, Proti: 0, Zdrželo se: 3 (M. Horčička, P. Horčičková, I. Orolínová)

11. Dodatek č.10 ke smlouvě o předání majetku k hospodaření, která je součástí Zřizovací
listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Bělá pod Bezdězem

usnesení č. 20/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje dodatek č.10 ke smlouvě o předání majetku k 
hospodaření, který je součástí Zřizovací listiny příspěvkové organizace Mateřská škola Bělá pod
Bezdězem, z důvodu navýšení hodnoty svěřeného majetku o částku 2.298.361,49 Kč - výměna
oken a vstupních dveří, rekonstrukce stravovacího provozu v budově MŠ v Březince.

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

12. Dodatek č. 11 ke smlouvě o předání majetku k hospodaření, která je součástí Zřizovací
listiny příspěvkové organizace Základní škola Bělá pod Bezdězem

usnesení č. 21/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje dodatek č.11 ke smlouvě o předání majetku k
hospodaření, která je součástí Zřizovací listiny příspěvkové organizace Základní škola Bělá pod
Bezdězem, kterým se navyšuje hodnota svěřeného majetku o rekonstrukci střechy ZŠ Máchova ul. v
částce 4.296.883,74 Kč.

Hlasování: Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 0

13. Návrh Opatření obecné povahy pro stanovení místního koeficientu

Diskuze:
Mgr. Horčičková: z materiálů, které byly zastupitelům poskytnuty vyplývá, že již bylo zjištěno
překročení povolených limitů při měření hluku. Na jednání s obyvateli žijícími v lokalitě u Tiberiny,
kteří se sešli kvůli vysokému hluku, bylo řečeno, že meření není dokončeno a město nemohlo s touto
situací nic dělat. Teď když je meření dokončeno, je zde nějaká možnost jim více pomoct?
J. Tošovská: celá věc je stále v řešení a probíhá komunikace s hygienou.

Zastupitelé následně dále diskutovali nad formou kompenzování nebo nad pozitivními a negativními
dopady opatření.

usnesení č. 22/2025
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Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem schvaluje návrh opatření obecné povahy pro stanovení
místního koeficientu daně z nemovitých věcí u vybraných nemovitých věcí, kterým dojde k navýšení
místního koeficientu pro vybrané nemovité věci na 3,4, dle přílohy.

Hlasování: Pro: 15, Proti: 1 (M. Horčička), Zdrželo se: 1 (K. Vernerová)

E) Podání na stůl

14. Návrh delegáta na valné hromady Bělské Investiční, s.r.o.

Diskuze:
Ing. Milan Lomoz tento bod předložil na začátku jednání ZM. Zástupce města Bělá pod Bezdězem je
na Valné hromady společnosti Bělská Investiční s.r.o. delegován na jeden rok. Toto období již uplynule
a s blížícím se termínem konání další Valné hromady je nutné, aby ZM zvolilo delegáta a jeho
náhradníka, který bude na Valných hromadách město zastupovat a případně hlasovat v jeho zájmu.

Ing. Lomoz zrekapituloval jakým způsobem informoval zastupitelé o průběhu konání Valných hromad
a že vždy byla po Valné hromadě svolána schůzka, na které shrnul, co se na jednání diskutovalo.
Konstatoval, že pokud bude delegován znovu, bude tento postup dodržovat dále. Informoval také o
tom, že v loňském roce byla jako jeho náhradník zvolena paní starostka, Jitka Tošovská.

Zastupitelé disktutovali nad tím kdo bude delegován na následující období.

Starostka města vyzvala přítomné zda má někdo návrh na to, kdo by mohl být delegován jako
zástupce. Nikdo z přítomných nepředložil návrh.

Mgr. Libor Šimůnek, MPA: konstatoval, že předkladatel předložil návrh usnesení a on ho bude
citovat (viz usnesení).

usnesení č. 23/2025

Zastupitelstvo města Bělá pod Bezdězem deleguje jako zástupce Města Bělá pod Bezdězem pro účast
na všech jednání Valných hromad společnosti Bělská Investiční, s.r.o. svolaných v roce 2025 Ing.
Milana Lomoze, narozeného 05.09.1959, bytem Bezdědice 3, 294 25 Katusice a jako náhradníka
starostku města Bělá pod Bezdězem, Jitku Tošovskou, narozenou 09.11.1964, bytem Táborová 604,
294 21 Bělá pod Bezdězem.

Hlasování: Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 3 (R. Fejfar, M. Horčička, M. Jirdásek)

F) Interpelace zastupitelů a občanů, závěr jednání

15. Interpelace zastupitelů a občanů

Diskuze:
INTERPELACE ZASTUPITELŮ:
L. Hentek: předložil dotaz přítomným členům RM, zda se Sportovní komise zaobírá správným
směrem a zda jsou s prací spokojeni. Navázal na zápis z jednání Sportovní komise, který byl členům
RM přeložen na jednání dne 31.03.2025 a kde bylo předloženo několik dotazů pro radní.
J. Tošovská: informovala, že všechny dotazy předložené Sportovní komisí RM projednala a rozhodla o
tvorbě pracovní skupiny, která se bude jednotlivými požadavky dále zabývat. Pracovní skupina bude
pracovat ve složení zastupce Sportovní komise, vedení města, rady města, zástupce ZŠ a MŠ a
odboru RaMM. Následně informovala L. Henteka o tom, aby Sportovní komise vybrala jednoho ze
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svých členů, který bude členem pracovní skupiny.

INTERPELACE OBČANŮ:
Ing. Čapek: obrátily se na něj obyvatelé Vrchbělé, kteří si stěžovali na velkou míru hluku během
testovacích jízd v areálu Adventure Landu. Položil dotaz, zda město reguluje a kontroluje aktivity,
které se v této lokalitě provozují. Zejména pak právě testování sportovních motorových vozidel.
Informoval, že se zde testovací jízdy provozují i o víkendu. Na listopadovém jednání ZM bylo přislíbeno
testování v omezeném množství a ne o víkendech. Položil dotaz, zda je tato situace již nějak řešena a
jestli město nějakým způsobem bude tyto aktivity regulovat nebo v jaké fázi celá záležitost je.
J. Tošovská: aktuálně je celá věc ve fázi vyjednávání.  Město je ve spojení s KHS a celá věc je aktivně
řešena. Město sjedná jednání s provozovatelem areálu, který je za aktivity zodpovědný. Stěžovatel
bude informován o dalším postupu v této záležitosti.

16. Závěr

Diskuze:
Po ukončení interpelací zastupitelů a občanů starostka města ukončila jednání. Informovala, že další
jednání se bude konat 18.06.2025.
 

Jednání Zastupitelstva města Bělá pod Bezdězem skončilo v 18:30 hodin.

V Bělé pod Bezdězem dne 16. 4. 2025

 

....................................................
Jitka Tošovská

starostka města

....................................................
Dušan Hýbner

místostarosta města

....................................................
Martin Toman

ověřovatel

....................................................
Matouš Horčička

ověřovatel
 


